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 133פרטיכל ועדת מכרזים מס' 

 בחדר הישיבות 26/12/23מישיבת הועדה שהתקיימה  בתאריך 

 משתתפים:

 מ"מ יו"ר - מר דני אדמסקי

 חבר - מר דני לביא

 חברה (השתתפה טלפונית בנושא האחרון בישיבה). גב' בת שבע אלקובי

 מוזמנים:

 תשתיותמנהלת אגף ביצוע  -גב' ליליה מאלישב

 חשב הנדסה - מר עופר בראון

 מהנדסת גב' עירית טלמור

 ע' מנכ"ל - גב' ניצן פרל

מנהלת תחום בכירה, הסכמים, מכרזים והתקשרויות  עו"ד עדי דיג הלפרן

 ס' גזבר -גב' רויטל פיטרמן

 מזכירת הועדה - גב' לימור נסט

 משרד ברוך חייקין יועצת חיצונית עו"ד עמית בקר שרגא

 יועץ חיצוני - מר שלמה רודן

 יועצת  חיצונית משרד גיל זילברמן -גב' רחל רודניצקי

 נוכחים:

 הקבלנים

 בהעדר:

 מנכ"ל - מר ערן שורץ

 יו"ר - גב' דברת וייזר

 חבר -מר יעקב קורצקי

 חבר- מר מיכאל דורון

 חבר -מר שמואל גריידי



 

 

 

 

 סדר היום:

שרותי הדפסות, צילומים, העתקות שמש, סריקות והפקה  לאספקת  – 634/23מכרז פומבי מס' 
והצבה של תוצרים מודפסים ע"ג גידור קיים בתחום העיר רמה"ש והועדה המקומית רמה"ש 

 פתיחה. –עבור עיריית רמה"ש והועדה המקומית רמה"ש 

 הצעות כדלקמן: באחוזי הנחה. 4בפתיחת התיבה נמצאו 

    56.5%בע"מ           אור סריקה ותווינים

 39% בע"מ 2000דף אור העתקות 

 15% - בע"מ 1986שיא קופי 

 29% ישראגרף שרותי משרד בע"מ

 60% -   אומדן

 

במערכת רמזורים גלים ירוקים, מערכות 1 – 624/23מכרז פומבי מס'  . אחזקה, התקנה ושינויים 
 – 707ופנסי  306. אחזקה, התקנה ושינויים במערכות תמרורים מוארים 2אל פסק, וזמזמים.  

 פתיחה.

 הצעות כדלקמן:  (מחירים כוללים מע"מ) 4בפתיחת התיבה נמצאו 

 סה"כ לאחר הנחה בש"ח   % ההנחה המוצע ע"י המשתתף        שם החברה 

   2,959,164                200% תוספת                אריאל וימאזור בקר תנועה וחניה בע"מ 

943,973.3    36.2% -    אי.פי.אי חשמל ובקרה בע"מ 

  470,565                   52% תוספת      סקאי אחזקת רמזורים ותאורה בע"מ       

 2,322,943.7     57% +                          ר.ס. תעשיות בע"מ 

  1,361,215.44               8% הנחה          אומדן

 

לביצוע סקר תמרורים, מחשוב תוכניות תנועה ומערכת ניהול רשת  – 598/22פומבי מס' מכרז 
 החלטה. –תמרור 

, הטמנה GISליליה: במכרז זה מדובר קודם על איסוף תמרורים מהשטח ועשיית מיקום ע"י 
עדת תנועה ברחבי ועדת תנועה, אישורים לתוכניות, אישורים לוובמערכת עירונית והטמנה בו

 העיר ולניהול התמרורים עצמם.

 דני ל: אתם יכולים להזכיר לנו את עברו של המכרז?

, ביקשנו את אישור הועדה ליליה: אין לנו מערכת כזאת כיום. פתחנו את המכרז והיה מציע אחד
קבלנים אך לבסוף הגיש הצעה   5לעבור לשלב האיכות ובדקנו וקיבלנו מצגת. בסיור קבלנים היו כ  

 רק אחד ואין לנו מושג למה.

תה חברה אחת מציעה קומפלוט וגילינו שהיועץ של המכרז מר זילברמן היה סמנכ"ל יעדי: הי
עבדה אתו בחפיפה מספר חודשים. בדקנו זאת וסיכמנו במסמך   םבקומפלוט והמנכ"לית שם דהיו

 ין המחיר המוצע ביחס לאומדן וזה גם בסדר. ישמיכה הוציא. וגם התייחסנו לענ



 

 

 

 

נים. לאחר שהמחלקה המשפטית ערכה בדיקה יהתקדמנו לבדיקת איכות לאחר בדיקת ניגוד העני
ל תקין. רק אחרי זה ולקחנו גם יועץ חיצוני נוסף שיבדוק שהמכרז לא מוטה ובדיקתו העלתה שהכ

 עברנו לשלב האיכות.

 ליליה: בפגישה עם המציע לצורך שלב האיכות ראינו את הנפשות הפועלות ומצגת ואז ניקדנו.

 דני א: ומה מבחינת מחיר ביחס לאומדן?

 עדי: מיכה התייחס גם לזה בחוות הדעת שהוציא ואמר שזה תקין.

הועדה מקבלת את המלצת הדרג המקצועי ומכריזה על חברת קומפלוט כזוכה לאור  החלטה:
חוות הדעת התקינה שהוציא עו"ד מיכה בלום וכן לאור חוות הדעת התקינה שהוציא היועץ 

 החיצוני. כמו כן חברה זו עמדה במדד המחיר ובמדד האיכות באופן תקין.

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

 

 

 דני אדמסקי

 מ"מ יו"ר

 

    

 

 

 


